

錦田公立蒙養學校通告 No: 010/2021

領袖生訓練

敬啟者：

為了提昇本校領袖生的自信心及解難能力，本校與聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心合辦「領袖生訓練」，透過體驗式活動，發揮學生的領袖素質。

活動詳情如下：

日期：2021年9月25日(星期六)

行程：上午8時30分：本校操場集合

上午8時40分：乘車前往「大帽山郊野公園」

上午9時00分：進行野外定向活動

上午11時30分：乘車回校

正午12時：本校解散

服裝：學生須穿著整齊體育服

車費：全免

備註：學生放學安排由家長負責。

請於9月17日(星期五)或以前把回條交予班主任。如有任何查詢，請致電2476 2414 與與林富添老師或黃霏嵐老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月十五日



回條

(通函 No.: 010/2021)

敬覆者：

本人已細閱「領袖生訓練」活動事宜，並 同意 / 不同意 敝子弟參加。(請註明不同意原因：_____)

學生放學方式： 家長接領 自行回家

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

家長/監護人聯絡電話：_____

日期：2021年9月_____日

註：請於9月17日(星期五)或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No. : 010/2021)

15.9.2021

Leadership Training Event

Dear Parents/Guardians,

To enhance the self-confidence and problem-solving skills of our school prefects, the school is going to co-organize the "Leadership Training Event" with S.K.H. St. Joseph's Church & Social Centre. Details of the activities are as follows:

Date: 25th September, 2021 (Saturday)

Time: 08:30a.m. Gather at school playground

08:40a.m. Go to Tai Mo Shan Country Park by bus

09:00a.m. Training Activities

11:30a.m. Go back to school by bus

12:00 n.n. Dismiss at school playground

Outfit: Wear tidy P.E. uniform

Fee: Free of Charge

Remarks: Parents should arrange the student's journey home after the event.

Please fill in the reply slip and return to the class teachers on or before 17th September, 2021 (Friday). For any enquiries, please contact Mr. Lam Fu Tim and Ms. Wong Fei Lam at 2476 2414. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung

Principal



----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----

Dear Principal,

(Notice No : 010/2021)

I have read and understand the details of 'Leadership Training Event'.

I agree / disagree for my child to join the 'Leadership Training Event'.

My child will not participate in this event because _____

After the event, my child will return home by the following way:

To return home by his / her own To be pick up by parent / guardian

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021 (Y) 9 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 17th September, 2021 (Friday).